
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren

Dato: 2. juli 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 507
Kan ministeren bekræfte, at da man gennemførte bekendtgørelsen om be-
skyttelse af pelsdyr, hvor man tog udgangspunkt i de anbefalinger, der kom
fra Europarådet i 1999, så gennemførte man ikke de mest centrale anbefalin-
ger i forhold til chinchillaer?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Clausen (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Per.Clausen@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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